
مصاحبه و خبر

باشگاه خیبر: رفتار رجب زاده حرفه ای نیست
مدیرعامـــل باشـــگاه خیبـــر خرم آبـــاد بـــه حواشـــی و 
اتهاماتـــی که طـــی هفته های اخیـــر متوجـــه این تیم 
بوده  واکنش نشـــان داد. حســـین خبیـــری می گوید: 
»مـــا خودمـــان را مقیـــد به اصـــول فنـــی و اخلاق مدار 
در مســـیر صعـــود می دانیـــم، اما بـــه نظر می رســـد که 
ایـــن مســـائل در لیگ یـــک جوابگـــو نیســـت، ظاهراً 
هوچی گـــری به همـــراه مظلوم نمایـــی  در لیـــگ یـــک 
بیشـــتر به چشـــم می آیـــد، اما مـــا از اصـــول خودمان 
کوتـــاه نمی آییـــم و به دنبـــال بهترین اتفـــاق خواهیم 
بود.« او با اشـــاره به رفتار مهدی رجب زاده ســـرمربی 
فجـــر این طور می گوید: »رفتار این ســـرمربی حرفه ای 
نیست و ســـرمربی یک تیم اخلاق مدار و باسابقه باید 
اخلاق مدارتر فعالیت کند. اگر کســـی خارج از ادب به 
شـــأن این تیم اتهامـــی وارد می کند جـــواب کوبنده  ای 
خواهیـــم داد و کوتـــاه نخواهیـــم آمـــد. مـــا به دنبـــال 
حاشیه ســـازی نیســـتیم و به دنبـــال صدرنشـــینی و 
قهرمانـــی بـــرای این تیـــم هســـتیم. اما انتظـــار همه 
این اســـت که بخشـــنامه فدراســـیون اجرایی شـــود تا 
هـــر روز شـــاهد اتهام زنـــی و توهین تیم ها نباشـــیم.« 
خبیری در واکنش به ســـؤالی درباره اتهام پنالتی های 
پیاپـــی که بـــرای تیـــم خیبر گرفتـــه می شـــود، گفت: 
»ایـــن پنالتی هـــا بـــرای خطا هـــای رخ داده در جریان 
بازی هاســـت. در همیـــن بـــازی آخرمان یـــک پنالتی 
مسلم ما با اشتباه ســـهوی داوری نادیده گرفته شد.«

  

عیادت فرمانده سپاه فجر از پیروانی 
رئیس  کریمی  همراه   به  دیروز  بوعلی  یدالله  سردار 
هیأت مدیره و مفتاحی مدیرعامل تیم فوتبال فجر 
شهیدسپاسی با پیشکسوت عرصه فوتبال استان فارس 
حاج غلامحسین پیروانی دیدار کردند. فرمانده سپاه 
فجر فارس در این دیدار با تأکید بر اهمیت تکریم و 
از پیشکسوتان عرصه ورزش استان فارس،  تجلیل 
گفت: »دیدار مستمر با پیشکسوتان عرصه ورزش و 
استفاده از تجربیات و دانش آنان رسالت مهم مدیران 
این عرصه بوده و بدون شک در حل مسائل و موفقیت 
تیم های ورزشی فارس تأثیرگذار خواهد بود. امروز 
تیم فوتبال فجر شهیدسپاسی در جایگاه مناسبی از 
جدول لیگ فوتبال آزادگان کشور قرار گرفته و موجب 
ایجاد نشاط و امیدآفرینی در دل هواداران جوان و 
پیشکسوتان عرصه فوتبال استان فارس شده است.«

 

باشگاه استقلال ملاثانی: رأی 
کمیته استیناف منصفانه نیست

امیر ســـلامات سرپرست تیم فوتبال استقلال ملاثانی 
در خصـــوص رأی بـــازی برگزارنشـــده تیمـــش مقابل 
فجر می گویـــد: »ایـــن رأی از نظر ما منصفانه نیســـت 
چون هیـــچ قصـــوری از جانـــب اســـتقلال ملاثانی در 
روز بـــازی صـــورت نگرفتـــه و تمام اقدامـــات لازم برای 
برگـــزاری این دیـــدار را انجـــام دادیم. ما بـــرای بازی با 
تیم فجر سپاســـی آمـــاده بودیم و با توجه به شـــرایط 
تیم نفت مسجدســـلیمان، انگیزه خاصی نســـبت به 
این دیدار داشـــتیم. ناراحتی ما از مســـئولان اســـتان 
بـــوده زیـــرا اجـــازه می دهنـــد کســـانی بـــرای فوتبـــال 
خوزســـتان تصمیم گیری کنند که دلســـوز این استان 
نیســـتند.« او بـــا اشـــاره بـــه تغییـــر رأی اعـــلام شـــده 
این طـــور می گویـــد: »چرا کمیتـــه انضباطـــی ابتدا رأی 
به برگـــزاری مجدد بازی داد و ســـپس ایـــن رأی تغییر 
می کند؟ آیا فشـــاری پشـــت قضیه بوده اســـت؟ پس از 
رأی کمیته اســـتیناف مجدداً با فدراسیون نامه نگاری 
کـــرده و امیدواریـــم کمیته اســـتیناف قـــدری جدی تر 
ایـــن موضـــوع را پیگیری کنـــد. رأ ی کمیتـــه انضباطی 
تکرار بـــازی بـــود و حتی زمان مجـــدد این دیـــدار روز 
۳۰ اردیبهشـــت ماه اعلام شد. همچنین سازمان لیگ 
درخواســـت کرد تا مبلغی برای برگزاری بازی پرداخت 
شـــود اما نمی دانـــم چرا به یک بـــاره رأی تغییـــر کرد.«

 

احتمال جدایی مدیرعامل جوان
تیم فوتبال شمس آذر قزوین که در اولین سال حضور 
در لیگ برتر، با وجود حواشی زیاد توانسته بود عملکرد 
خوبی داشته باشد، توجه اهالی فوتبال ایران را جلب کرد. 
این تیم تعداد زیادی از بازیکنان جوانش را در نیم فصل به 
تیم های متمول لیگ برتری فروخت و حتی سرمربی آن 
در آستانه انتقال به مس رفسنجان قرار داشت که به علت 
عدم توافق مالی، این انتقال رخ نداد. حالا شنیده می شود 
که علاوه بر بازیکنان و سرمربی نماینده قزوین در لیگ 
برتر، مدیرعامل جوان این تیم هم از تیم های پرهوادار 
لیگ برتری خواهان داشته و احتمال دارد در پایان فصل 
قزوین را به مقصد دیگری ترک کند. البته زندی اعلام کرده 
تا پایان فصل قصد انجام هیچ مصاحبه ای ندارد و همین 

سکوت او بر شایعه ها می افزاید.

 اکبرپور: برای قهرمانی 
در جام حذفی شانس داریم

اراک مقابل  آلومینیوم  یونس اکبرپور درباره توقف 
صنعت نفت می گوید: »ما در نیمه اول چندان خوب 
کار نکردیم و صنعت نفت نمایش بهتری داشت، اما 
در نیمه دوم بازی خوبی به نمایش گذاشتیم و چند 
خاطر  به  نفت  صنعت  کردیم.  ایجاد  هم  موقعیت 
با انگیزه زیادی بازی  شرایطی که در جدول داشت 

می کرد و فکر می کنم تساوی نتیجه عادلانه ای بود.«
مدافع آلومینیوم اراک اشاره ای به رویارویی با چادرملو 
در جام حذفی دارد: »آنها تیم قابل احترامی هستند و 
یکی از مدعیان صعود به لیگ برتر محسوب می شوند. 
اگر این تیم کیفیت فنی نداشت به جمع هشت تیم 
برتر جام حذفی راه پیدا نمی کرد. ما بازی سختی داریم 
و حق نداریم تیم مقابل مان را دست کم بگیریم. به 
هر حال این جام، جام شگفتی هاست و ما هم برای 
تیمی که  خودمان شانس قائل هستیم. هر هشت 
در مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی هستند، روی 

قهرمانی در این جام حساب باز کرده اند.«
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بازیکنان سپاهان 

حواس شان 
 

به بازی ها نیست

 زردی من
 

از تو

زردپوشان اصفهانی روزهای خوبی را سپری 
نمی کنند و نه تنها از جمع مدعیان جدی 
ج شده اند و به طور کامل از  قهرمانی خار
این  بلکه  گرفته اند،  فاصله  جدول  صدر 
با  تیم  این  برای  روزها کسب سهمیه هم 
هدایت ژوزه مورایس به اما و اگر کشیده 

شده است.
سپاهان در پایان هفته بیست و هفتم لیگ 
برتر با 48 امتیاز در رده سوم قرار دارد و اتفاقاً 
تراکتور تنها با یک امتیاز اختلاف پایین تر از 
سپاهان قرار گرفته و این در حالی است که 
سپاهان این روزها نه تنها بازی ها را نمی برد 
بلکه حتی بازی برده را هم با تساوی عوض 
می کند و این برای تراکتور که در تعقیب 
و  می دهد  خ  ر برعکس  است،  سپاهان 
تراکتور توانسته بازی های هفته های اخیر را 

با موفقیت و کسب سه امتیاز سپری کند.
به طور حتم سپاهان پتانسیل و ظرفیت 
خوبی برای کسب امتیازات دارد و این را در 

هفته های نخست لیگ برتر به طور کامل 
به نمایش گذاشت، اما اتفاقاً روزهای بد 
این تیم از زمانی آغاز شد که بازیکنان این 
تیم بدون توجه به توصیه های مسئولان و 
حتی کادر فنی، خود را درگیر موضوعات 
مجاری  فضای  در  به خصوص  حاشیه ای 
کردند. متأسفانه بارها شاهد این موضوع 
بودیم که به جای مسئولان سپاهان و زودتر 
از آنها، برای پیگیری موضوعات حاشیه ای 
این تیم، بازیکنان اقدام به انتشار پیام هایی 
در فضای مجازی کرده اند و تمرکز تیم کاملاً 

به هم ریخته است.
هم  سپاهان  فنی  کادر  انگار  بین  این  در 
هیچ گونه مدیریتی روی بازیکنان ندارد و 
با وجود ضررهایی که از این موضوع شامل 
حال سپاهان می شود، کادر فنی برخوردی با 
بازیکنان نداشته است. جالب تر اینکه این 
وضعیت در حالی اتفاق می افتد که پیش از 
این گفته می شد کادر فنی سپاهان، نقشی 

در جذب بازیکنان نداشته و مورایس برخی 
اوقات به این موضوع با کنایه اشاره کرده 
بود. حالا با این وضعیت انگار زردی این 
از قدرت  اینکه  از  روزهای سپاهان بیش 
حریفانش باشد، از خود بازیکنان این تیم 

است که تمرکز کافی روی بازی ها ندارند.
درست است که سپاهان قهرمانی در لیگ 
همچنان  اما  است  داده  دست  از  را  برتر 
شانس کسب سهمیه آسیا و مهم تر از آن، 
جام حذفی را دارد و اگر بازیکنان سپاهان 
کمی از حواشی دور شوند و مثل هفته های 
نخست این دوره از رقابت ها، حواسشان به 
بازی ها باشد، شاید بخشی از خواسته های 
هواداران این تیم اصفهانی برآورده شود. به 
طور حتم هواداران فهیم و فوتبالدوست 
تیمشان  شرایط  این  خوبی  به  اصفهانی 
تیمشان  که  بازیکنانی  و  می کنند  رصد  را 
نزدیک  حواشی  به  زمانی  هر  از  بیش  را 

می کنند، نخواهند بخشید.
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لیگ آزادگان و ظهور قدرت های جدید

ناکامیتکراریقدیمیها

 
این روزها، فاصله زیادی تا پایان لیگ دسته 
اول آزادگان فوتبال کشورمان نداریم و برخی 
از تیم های حاضر در این رقابت ها، در تب و 
تاب رسیدن به لیگ برتر هستند. بازی های 
هفته سی ام رقابت ها هم پشت سر گذاشته 
بازی های هفته سی و یکم هم شروع  و  شد 
بازی ها در طول سی هفته  این  شده است. 
گذشته فرازونشیب های زیادی داشته و بارها 
صدر جدول عوض شده است اما این روزها 
انگار اتفاقات زیادی در صدر جدول در رسیدن 
تیم ها به لیگ برتر در این رقابت ها رخ نخواهد 
داد. درحال حاضر خیبرخرم آباد با 67 امتیاز 
در صدر قرار گرفته، فجر سپاسی با 64 امتیاز 
در رده دوم و چادرملو اردکان با 63 امتیاز در 
رده سوم قرار دارند. از صدر جدول رده بندی 
وجود  چندانی  امتیازی  فاصله  سوم،  رده  تا 
ندارد و در حقیقت رقابت اصلی فعلاً بین این 
سه تیم برای صعود است. اما در رده چهارم 
قرار  امتیاز   56 با  مسجدسلیمان  نفت  تیم 
گرفته که فاصله زیادی با صدر جدول دارد. 
کرمان  مس  پنجم  رده  در  که  است  جالب 

با اختلاف 24 امتیاز از صدر قرار دارد و این 
اختلاف برای تیم رده ششم یعنی سایپا بیشتر 
هم شده است. همان طور که اشاره شد به 

نظر می رسد دو تیم  صعودکننده این فصل 
از رقابت ها از بین سه تیم خیبرخرم آباد، 
فجرسپاسی و چادرملواردکان خواهد بود. 

با این اوصاف در حقیقت می توان تیم های 
از رقابت ها را بازهم  قدیمی این دوره 

نامید برتر  به لیگ   ناکامان صعود 
تیم هایی   که  چرا 

مثل نفـــــــــت 

مسجــــــــــدسلیمان، 
مس کرمان، سایپا و... که 

لیگ  در  طولانی  سابقه 
هم  باز  دارند،  برتر 
ین  ا به  ن  رسید ز  ا
رقابت ها بازمانده اند 

و شانسی برای صعود ندارند 
مثل  تیمی  ض  عو ر  د و 

چادرملو به عنوان قدرت 
رقابت ها،  این  جدید 

ش  تلا د  صعو ی  ا بر
نس  شا و  می کند 

بالایی هم دارد.

گزارش

اکبر منتشلو
خبرنگار

همه بازیکنان شمس آذر شجاع هستند

پاپی: می توانیم با یک جایگاه 
خوب لیگ را به پایان برسانیم

7 بازی بدون پیروزی با بودجه 284 میلیاردی

 هزینه های بی حساب و کتاب 
در سیرجان

شاه منصوری: این حکم منصفانه نیست

شمس آذر به دنبال بازگشت 
امتیازات کسرشده

نخستین روز از هفته بیست و هفتم 
مسابقات لیگ برتر شنبه برگزار شد. 
جدا از جدال دیدنی تیم های استقلال 
و پرسپولیس برای قهرمانی، تیم های 
دیگر هم تلاش می کنند تا به بهترین 
نحو ممکن لیگ را به پایان برسانند. 
این تیم ها شمس آذر قزوین  از  یکی 
است که درحال حاضر در رده ششم 
قرار دارد و در بازی روز شنبه توانست 

ملوان را با یک گل شکست دهد.
به  ر  ذ شمس آ ن  گلز  ، پی پا محمد 
ملوان در خصوص این دیدار به »ایران 
ورزشی« می گوید: »با توجه به وضعیت 
خوبی که امسال تیم ملوان دارد، تلاش 
کردیم که این تیم را شکست دهیم که 
خوشبختانه این اتفاق افتاد و در همان 
دقایق ابتدایی توانستیم کار را تمام 
کنیم. اگر بیشتر دقت می کردیم و قدر 
موقعیت ها را می دانستیم، با تعداد گل 
بیشتری می توانستیم ملوان را شکست 
دهیم اما به هر حال با یک گل پیروز 

شدیم و همین پیروزی مهم است.«
او در خصوص گلی که در بازی با ملوان 
تیم  خوب  عملکرد  و  رساند  ثمر  به 
من  که  »گلی  می افزاید:  شمس آذر 
همه  تلاش  حاصل  رساندم  ثمر  به 
بازیکنان بود و امیدوارم که در ادامه 

راه هم بتوانم چنین عملکردی داشته 
باشم و برای تیمم گل بزنم. شجاعت 
در مجموعه شمس آذر نهادینه شده 
است و تمام ارکان باشگاه وظایف خود 
را به بهترین نحو ممکن انجام می دهند 
و همین موضوع باعث شد تا به اینجا 

نتایج خوبی بگیریم.«
درحال حاضر شمس آذر در رده ششم 
جدول رده بندی قرار دارد و می تواند 
نتیجه  کسب  با  یانی  پا هفته   4 ر  د
را در لیگ برتر  مناسب جایگاه خود 
ارتقا دهد. هافبک شمس آذر در این 
خصوص بیان می کند: »برخی ها اعتقاد 
دارند تیم هایی که به لیگ برتر صعود 
می کنند به صورت آسانسوری مجدداً 
این  ما  اما  بازمی گردند  یک  لیگ  به 
با یک  را داریم که می توانیم  دیدگاه 
جایگاه خوب لیگ را به پایان برسانیم. 
همه بازیکنان دوست دارند به پیراهن 
تیم ملی برسند و با همین هدف وارد 

زمین می شوند.«
پاپی در خصوص بازی های باقیمانده 
شمس آذر که یکی از این دیدارها تقابل 
تیمش با پرسپولیس است، می گوید: 
با صنعت  آبادان  در  ما  بعدی  »بازی 
نفت است و پس از آن در خانه میزبان 
پرسپولیس خواهیم بود. ما همیشه 
بازی به بازی پیش می رویم، درحال 
حاضر تمام تلاش مان این است که 
مقابل صنعت نفت پیروز شویم و به 
3 امتیاز این بازی دست یابیم، پس 
از آن برای بازی خوب با پرسپولیس 

تلاش می کنیم.«

تیـــم فوتبال گل گهر ســـیرجان در 
مجموعـــه تیم های صنعتی فوتبال 
ایـــران جای می گیرد کـــه در پنجره 
نقل و انتقالاتی، همیشـــه شایعاتی 
یی  ها د پیشـــنها ص  خصـــو ر  د
از ســـوی ایـــن باشـــگاه بـــا ارقامی 
و  نقـــل  بـــازار  در  شـــگفت انگیز 

انتقـــالات بـــه گوش می رســـید.
اً  کثـــر ا جـــی  ر خا ی  ید هـــا خر
ناکارآمـــد و بـــا هزینه گـــزاف بدون 
حـــال  ح  شـــر یـــن  ا دســـتاورد؛ 
تیـــم ســـرمه ای پوش ســـیرجانی 
در دو فصـــل اخیـــر بـــوده اســـت. 
قراردادهایـــی نجومـــی کـــه ســـال 
به ســـال بـــدون هیـــچ ضابطه ای 
صفرهـــای آن اضافـــه می شـــود.

ایـــن تیم امســـال تصمیـــم گرفت 
بـــا یـــک ســـرمربی خارجـــی وارد 
رقابت هـــای لیـــگ برتـــر شـــود و 
مارینـــوس اوزونیدیـــس را بـــرای 
هدایت تیمـــش انتخاب کـــرد اما 
 36 بـــا  سرمه ای پوشـــان اکنـــون 
امتیـــاز در رده هفتـــم لیـــگ برتـــر 
ایســـتاده اند و در 7 بـــازی اخیـــر 4 
باخت متحمل شـــده و 3 تســـاوی 
کرده انـــد،  کســـب  پـــی  در  پـــی 
نتایجـــی کـــه بـــرای هوادارانش به 

هیـــچ وجـــه مطلوب نیســـت.
جالـــب اینکـــه در رتبـــه هشـــتم 
جـــدول آلومینیـــوم اراک حضـــور 
دارد کـــه مثـــل گل گهـــر در جمع 
هشـــت تیـــم پایانی جـــام حذفی 

هـــم حاضر اســـت و در جدول هم 
بـــا آنها اختلافی یـــک امتیازی دارد 
اما بنـــا بـــر فـــرم بودجـــه اعلامی 
هزینـــه اراکی هـــا در فصـــل جاری 
مبلـــغ ۱۲۰ میلیـــارد تومـــان بوده، 
در حالـــی که ســـیرجانی ها با 284 
میلیـــارد تومـــان وارد ایـــن فصـــل 

! ند شد
با توجـــه بـــه هزینه های ایـــن تیم 
صنعتـــی، عملکـــرد آنهـــا در لیگ 
برتـــر به هیـــچ عنوان قابـــل دفاع 
صنعتـــی  باشـــگاه های  نیســـت. 
عمدتـــاً از منابـــع عمومی کشـــور 
را  هزینه هایشـــان  بیت المـــال  و 
پرداخت می کننـــد و انگار مدیران 
برخی از این باشـــگاه ها بـــا در نظر 
گرفتـــن اینکـــه از منابـــع دولتی و 
بیت المـــال ســـود می برنـــد اما در 
اضافه کـــردن صفرهـــای بازیکنان 
محدودیتـــی برای خودشـــان قائل 

! نیستند
و  بی حســـاب  هزینه هـــای  ایـــن 
کتاب در تیم های لیـــگ برتر مثل 
گل گهـــر که متناســـب بـــا نتایج و 
شـــرایط فنی شـــان نیســـت باعث 
شـــده تا قـــوه قضائیـــه رأســـاً وارد 
عمل شـــود و نظـــارت ویـــژه ای بر 
نحـــوه هزینه کـــرد تیم هـــا داشـــته 

. شند با

تیـــم  بی  ســـرمر قیقـــی  د ســـعید 
فوتبـــال شـــمس آذر، در نشســـت 
خبری پس از دیـــدار مقابل ملوان، 
درخواســـتی از مهدی تـــاج کرد: »از 
رئیس فدراســـیون تقاضـــا دارم یک 
کارگروه ویـــژه برای برگشـــت امتیاز 

شـــمس آذر تشـــکیل دهد.«
 تیم شـــمس آذر در ابتـــدای فصل با 
کســـر ســـه امتیاز مواجه شـــد. بعد 
از اینکه کمیته اســـتیناف امتیازات 
کســـر شـــده از تیم هـــای ســـپاهان 
ایـــن  و پرســـپولیس را به حســـاب 
تیم هـــا برگردانـــد، تیم شـــمس آذر 
امتیـــاز   ۳ کـــرد  هـــم درخواســـت 
کســـر شـــده از این تیم به حســـاب 
قزوینی هـــا برگردد که ایـــن اتفاق تا 

امـــروز رخ نداده اســـت.
غ  ا ســـر بـــه  نـــه  بها همیـــن  بـــه 
رضاشـــاه منصوری، معـــاون اجرایی 
تـــا  رفتیـــم  آذر  شـــمس  باشـــگاه 
دراین بـــاره نظـــر او را جویا شـــویم:

در خصوص این درخواست سعید 

دقیقی، اقدامات حقوقی از سمت 

باشگاه شما انجام شده است؟

 بـــا توجـــه بـــه فراینـــد قضایـــی که 
در لیـــگ برتـــر امســـال شـــاهدش 
بودیـــم و بازگشـــت امتیازات کســـر 
شـــده بـــه ســـایر تیم هـــا، انصـــاف 
نبـــود که تیـــم شـــمس آذر به عنوان 
باشـــگاه خصوصی، لیـــگ را با امتیاز 
منفـــی آغاز کنـــد. عملکـــرد تیم ما 
چشـــمگیر و خیره کننـــده بوده و در 
ابتدای فصـــل بـــا آن رأی، همه تیم 

ما را کاندید ســـقوط می دانســـتند؛ 
اما تیم مـــا فراتر از انتظـــارات ظاهر 

 . شد
شنیده ها حاکی از این است که باشگاه 

شمس آذر مشغول رایزنی با باشگاه 

سایپا برای پس گرفتن شکایتش 

است، دراین باره توضیح می دهید؟

 در این پرونده باشـــگاه شـــمس آذر 
ذی نفع نبوده اســـت، یـــک بازیکن 
کارت جعلـــی ارائـــه داده اســـت که 
در  دخالتـــی  شـــمس آذر  باشـــگاه 
ایـــن مســـأله نداشـــته اســـت و مـــا 
در تـــلاش هســـتیم تا بتوانیم ســـه 
امتیـــاز را برگردانیم؛ دراین خصوص 
اقداماتـــی هـــم انجام شـــده اســـت 
کـــه اجازه بدهید بعد از رســـیدن به 
نتیجـــه نهایـــی آنها را اعـــلام کنیم.

شمس آذر این فصل ستاره هایش 

را در نیم فصل به فروش رسانده، آیا 

برنامه ای برای فروش ستاره ها در 

تابستان هم دارید؟

 تیـــم شـــمس آذر برخـــلاف ســـایر 
تیم هـــا، بودجـــه هـــزار میلیـــاردی 
ندارد و بـــا افتخار اعـــلام می کنیم، 
با بودجـــه 62 میلیـــاردی این فصل 
وارد لیـــگ برتر شـــدیم و 22 میلیارد 
هم در نیم فصل از فروش ستاره ها 
درآمدزایی کردیم. باتوجه به دیدگاه 
درست کادر مدیریتی و کادرفنی تیم 
مـــا و شـــناخت دقیق از لیـــگ برتر، 
لیـــگ یـــک و لیـــگ دو، هدفگذاری 
تیم مـــا، پرورش ســـتاره های جوان 

و فروش آنها اســـت.
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